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Nawiązując do złożonej przez Panią interpelacji  z dnia 28 marca 2019r. dotyczącej

budowy boiska  wielofunkcyjnego  przy  ul.  Powstańców Śląskich  uprzejmie  informuję  jak

niżej.

Zgodnie  z  dokumentacją  projektową  znajdującą  się  w  Wydziale  Rozwoju  Miasta

opracowaną  w  ramach  zadania  z  Budżetu  Obywatelskiego  w  2017  r.  „Zielone  miejsce

odpoczynku  i  spotkań  Sulisławiczan  wraz  z  siłownią  wewnętrzną”  na  budowę  boiska

wielofunkcyjnego o nawierzchni poliuretanowej z wyposażeniem i oświetleniem Miasto musi

przeznaczyć kwotę rzędu 700.000,00 PLN. Na chwilę obecną brak jest w Budżecie Miasta

środków na realizację przedmiotowego zadania.

Dziękuję Pani za zainteresowanie się powyższą sprawą.




